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Bucsa és Kertészsziget Önkormányzat 

Napközi Otthonos Óvoda Intézményfenntartó Társulás 

Pénzügyi Bizottsága 

5527. Bucsa, Kossuth tér 6.  

815-1/2017. 

1. sz. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Bucsa és Kertészsziget Önkormányzat Napközi Otthonos Óvoda Intézményfenntartó 

Társulás Pénzügyi Bizottságának 2017. február 13-án (hétfőn) délután 15,00 órakor 

megtartott rendes nyilvános üléséről 

 

Az ülés helye: Községháza nagyterme (Bucsa, Kossuth tér 6.) 

 

Jelen vannak: Földesi Györgyné elnök, Faluházi Sándor Attila, Mogyorósi Anikó, Nagy István 

tanácstagok 

Távol maradt: Köleséri János, Czakó László tanácstagok 

 

Meghívott: Pap-Szabó Katalin jegyző, Kláricz János a Társulási Tanács elnöke, Csordás László 

tanácstag, Gurzóné Földi Erzsébet tanácstag, Kovácsné Knyizsák Erika óvodavezető 

 

Földesi Györgyné elnök: Köszöntötte a megjelent Pénzügyi Bizottság tagjait valamint Pap-

Szabó Katalin jegyzőt, Kláricz Jánost a Társulási Tanács elnökét, Csordás Lászlót, Gurzóné 

Földi Erzsébetet és Kovácsné Knyizsák Erika óvodavezetőt. 

 

Megállapította, hogy a Társulási Tanács Pénzügyi Bizottságának ülése határozatképes, mivel 6 

fő Pénzügyi Bizottsági tagból 4 fő tag jelen van. Távol maradt 2 tag. 

 

A jegyzőkönyv hitelestésére felkérte Faluházi Sándor Attila tagot. Megkérdezte a Pénzügyi 

Bizottság tagjait, hogy elfogadják-e Faluházi Sándor Attila tagot jegyzőkönyv hitelesítőnek. 

 

A Pénzügyi Bizottság jelenlévő 4 tagja 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 

Faluházi Sándor Attila tagot jegyzőkönyv hitelesítőnek elfogadta. 

Ezzel a Pénzügyi Bizottsági ülést megnyitotta.  

Javasolta a meghívóban kiadott napirendi pontok megtárgyalását:   

 

Napirendi pontok: 

 

1./ Bucsa és Kertészsziget Önkormányzat Napközi Otthonos Óvoda Intézményfenntartó 

Társulás, Bucsa Község Napközi Otthonos Óvoda valamint Bucsa Község Napközis Konyha 

2017. évi költségvetésének véleményezése 

 Előadó: Földesi Györgyné – Bizottság elnöke 

    Balázs Ferencné pénzügyi főmunkatárs 

 

2./ Bejelentések 

 

Földesi Györgyné elnök: Megkérdezte a Pénzügyi Bizottság tagjait, van-e valakinek kérdése, 

hozzászólása a napirendi pontokkal kapcsolatosan? 

Mivel hozzászólás nem volt, kérte a napirendi pontok elfogadását. 

Kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni, aki a napirendi 

pontokat elfogadja.  
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Bucsa és Kertészsziget Önkormányzat Napközi Otthonos Óvoda Intézményfenntartó Társulás 

Társulási Tanács Pénzügyi Bizottsága jelenlévő 4 tagja 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a napirendi pontokat elfogadta. 

 

1./ napirendi pont: Bucsa és Kertészsziget Önkormányzat Napközi Otthonos Óvoda 

Intézményfenntartó Társulás, Bucsa Község Napközi Otthonos Óvoda valamint Bucsa 

Község Napközis Konyha 2017. évi költségvetésének véleményezése 

 

Földesi Györgyné elnök: Előterjesztette a napirendi pontot, a Bucsa és Kertészsziget 

Önkormányzat Napközi Otthonos Óvoda Intézményfenntartó Társulás, Bucsa Község Napközi 

Otthonos Óvoda valamint Bucsa Község Napközis Konyha 2017. évi költségvetésének 

véleményezését. Az összetett anyag két települést érint, az előterjesztést a jegyző asszony és 

Balázs Ferencné pénzügyi ügyintéző készítette.  

Megkérdezte a pénzügyest, van-e kiegészítése?  

 

Balázs Ferencné pénzügyi ügyintéző: A kiküldött anyagban két helyen javítást szeretne 

eszközölni. Az „adatátviteli díjak 50.000 Ft” két sorral lejjebb kell hogy kerüljön. 

   

Földesi Györgyné elnök: A pénzügyi ügyintézővel egyeztetést tartott, úgy érzi, hogy az anyag 

jól elkészült. A költségvetésben szerepel, hogy takarékos gazdálkodást kíván, ez nagyon helyes, 

minden évben jellemző ez a gazdálkodásra.  

Megjegyezné, hogy az óvoda 2017. évi költségvetésének pótlását nagyon soknak tartja, a két 

településnek több mint 9 millió forinttal kell az óvoda működéséhez szükséges állami 

támogatást kipótolnia. Ennek okát keresték a pénzügyes munkatárssal, de a költségvetést 

részleteiben rendben találták, a pótlás szükséges. Ha a részletek rendben vannak, akkor az 

egésznek is rendben kell lennie. Ettől függetlenül keresni kell ennek az okát. 

 

Balázs Ferencné pénzügyi ügyintéző: A béremelések megtörténtek, a dajkák bére közel 

kétmillió forintot jelent. Az állami normatíva bár feladatfinanszírozást jelent, nem elegendő a 

bérekre, a béremelésekre, valamint az idei évben több jubileumi jutalom is lesz az óvodai 

dolgozóknál. 

Nem dologi oldalon van hiány, hanem a bér oldalon nincs elegendő finanszírozás. Lehet, hogy 

még év közben lesz erre állami finanszírozás, de most ez hiányzik.  

 

Faluházi Sándor tag: A jubileumi jutalom is növeli a bérek oldalát, ami szintén nincs ennyi 

minden évben.  

 

Földesi Györgyné elnök: Az idei évben tehát adott az, hogy szükséges a pótlás.  

 

Balázs Ferencné pénzügyi ügyintéző: A technikai dolgozók béremelése még két évig fog 

jelentkezni, még két évig „termelődik” a mínusz. 

 

Nagy István tag: Ez hozta magával azt a következményt, hogy a 2017-es évre nincs a 

dolgozóknak cafetéria tervezve? 

 

Kláricz János polgármester: A közalkalmazottaknál nincs cafetéria, ez adható kategóriába 

tartozik. Mostanában volt arra lehetőség, hogy a bérek rendezésével párhuzamosan talán jobban 

elfogadják a dolgozók, hogy nem növelve tovább az intézmények költségvetésének pótlását, az 

intézményeknél dolgozóknál nem kapják ezt az adható juttatást. Most így van a tervezés.  

Az Erzsébet utalvány megszűnt, pénzbeli juttatást lehetne adni a dolgozóknak, ami 5.000 Ft-ig 

kedvezményes adózású, 5.000 Ft felett már 46 %-os adóvonzata van.  

A szociális hozzájárulási adó 5 %-kal csökkent.  
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Összességében jó anyagot kapott a bizottság, javasolja elfogadásra. 

Megkérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, véleményezzék az anyagot. 

 

Balázs Ferencné pénzügyi ügyintéző: Az idén a konyhának adott a normatívája, adott a 

bevétele, ezt úgy kellene működtetni, hogy plusz nem termelődhet. Az állam nemcsak a 

nyersanyagot finanszírozza, hanem a bért is. Az étkeztetés is 100 %-osan ingyenes a 

gyerekeknek, ezért kell kimutatni a gyerek létszámot is.  A szakácsot magasabb béren, a 

konyhalányt alacsonyabb béren kell kimutatni.  

 

Kláricz János polgármester: Az óvodások és iskolások létszámához viszonyítottan az állam 

finanszíroz a konyhánál létszámot is, de többször felhívták az önkormányzat figyelmét arra, 

hogy mivel van vendégétkeztetés is, ezért erre is kell létszámot tervezni. 

A konyha intézmény 2017. január 1-jével jött létre, nem lehetett tovább az önkormányzatnál 

kormányzati funkció alatt működtetni.  

Arra vonatkozóan is lehet következtetéseket levonni, hogy a konyhák  hamarosan állami kézbe 

fognak kerülni.  

    

Földesi Györgyné elnök: Megköszönte a kiegészítéseket. 

 

Megkérdezte a Pénzügyi Bizottság tagjait, Bizottság tagjait, van-e még valakinek kérdése, 

hozzászólása a napirenddel kapcsolatosan?  

 

Mivel kérdés és hozzászólás nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, aki a Társulási Tanács 

felé elfogadásra javasolja a Bucsa és Kertészsziget Önkormányzat Napközi Otthonos Óvoda 

Intézményfenntartó Társulás 2017. évi költségvetését, kézfelemeléssel szíveskedjen szavazni. 

 

Bucsa és Kertészsziget Önkormányzat Napközi Otthonos Óvoda Intézményfenntartó Társulás 

Társulási Tanács Pénzügyi Bizottsága jelenlévő 4 tagjai 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta:    

 

1/2017.(II.13.) Bucsa és Kertészsziget Önkormányzat Napközi Otthonos Óvoda 

Intézményfenntartó Társulás Pénzügyi Bizottsági határozata 

 Bucsa és Kertészsziget Önkormányzat Napközi Otthonos Óvoda Intézményfenntartó 

Társulás 2017. évi költségvetése véleményezése 

Bucsa és Kertészsziget Önkormányzat Napközi Otthonos Óvoda Intézményfenntartó 

Társulás Társulási Tanács Pénzügyi Bizottsága az Intézményfenntartó Társulás 2017. évi 

költségvetését 88.866.969.-forint bevétellel és kiadással a Társulási Tanács felé 

elfogadásra javasolja.  

Felelős:  Földesi Györgyné bizottsági elnök 

 Balázs Ferencné pénzügyi főmunkatárs 

Határidő:  azonnal 

 

Földesi Györgyné elnök: Kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, aki a Társulási Tanács felé 

elfogadásra javasolja a Bucsa Község Otthonos Óvoda 2017. évi költségvetését, 

kézfelemeléssel szíveskedjen szavazni. 

 

Bucsa és Kertészsziget Önkormányzat Napközi Otthonos Óvoda Intézményfenntartó Társulás 

Társulási Tanács Pénzügyi Bizottsága jelenlévő 4 tagjai 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta:    
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2/2017.(II.13.) Bucsa és Kertészsziget Önkormányzat Napközi Otthonos Óvoda 

Intézményfenntartó Társulás Társulási Tanács Pénzügyi Bizottsági határozat 

Bucsa Község Napközi Otthonos Óvoda 2017. évi költségvetésének véleményezése     
A Bucsa és Kertészsziget Önkormányzat Napközi Otthonos Óvoda Intézményfenntartó 

Társulás, Pénzügyi Bizottsága a Bucsa Község Napközi Otthonos Óvoda 2017. évi 

költségvetését véleményezte, és 54.595.309.-forint bevétellel és kiadással a Társulási 

Tanács felé elfogadásra javasolja.  

Felelős: Földesi Györgyné elnök 

               Balázs Ferencné pénzügyi főmunkatárs 

               Pap-Szabó Katalin jegyző 

Határidő: értelem szerint 

 

Földesi Györgyné elnök: Kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, aki a Társulási Tanács felé 

elfogadásra javasolja a Bucsa Község Napközis Konyha 2017. évi költségvetését, 

kézfelemeléssel szíveskedjen szavazni. 

 

Bucsa és Kertészsziget Önkormányzat Napközi Otthonos Óvoda Intézményfenntartó Társulás 

Társulási Tanács Pénzügyi Bizottsága jelenlévő 4 tagjai 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta:    

 

3/2017.(II.13.) Bucsa és Kertészsziget Önkormányzat Napközi Otthonos Óvoda 

Intézményfenntartó Társulás Társulási Tanács Pénzügyi Bizottsági határozat 

Bucsa Község Napközis Konyha 2017. évi költségvetésének véleményezése     
A Bucsa és Kertészsziget Önkormányzat Napközi Otthonos Óvoda Intézményfenntartó 

Társulás, Pénzügyi Bizottsága a Bucsa Község Napközis Konyha 2017. évi költségvetését 

véleményezte és 53.930.690.-forint bevétellel és kiadással a Társulási Tanács felé 

elfogadásra javasolja.  

Felelős: Földesi Györgyné elnök 

              Balázs Ferencné pénzügyi főmunkatárs 

               Pap-Szabó Katalin jegyző 

Határidő: értelem szerint 

         

Földesi Györgyné elnök: Mivel több napirendi pont nem volt, megköszönte az ülésen való 

részvételt és az ülést 15,25 órakor bezárta. 

 

k.m.f. 

 

 

 

                       Földesi Györgyné                                                  Faluházi Sándor  

     a Pénzügyi Bizottság elnöke   a Pénzügyi Bizottság tagja 

           jegyzőkönyv hitelesítő 

      

 

        Pap-Szabó Katalin 

                                                         jegyző 

 

Komroczkiné Nagy Edit 

jegyzőkönyvvezető  
 


